
 

 

 

Folketingets Retsudvalg har den 6. april 2021 stillet følgende spørgsmål nr. 909 (Alm. 

del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet efter ønske 

fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF). 

 

Spørgsmål nr. 909:  

”Vil i iste e  opl se, o  a  i Su dheds i iste iet, SSI elle  a d e u de ligge de 
myndigheder har overvejet at bruge "Palantir-modellen", herunder oplyse hvorfor 

myndighederne har disse overvejelserne, hvem der har taget initiativet, og hvor langt 

man er nået i beslutningsprocessen? Der henvises til: https://www.theguar-

dian.com/world/2021/apr/02/seeing-stones-pandemic-reveals-palantirs-troubling-

reach-in-europe?CMP=share_btn_fb&fbclid=IwAR2S-y--
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Svar: 

 

Spørgsmålet besvares foreløbigt igen, da SUM afventer eksterne bidrag. Spørgsmålet 

forventes besvaret medio juni 2021.  

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Magnus Heunicke      /      Christian Rebsdorf Sørensen 

 

Folketingets Retsudvalg 

Holbergsgade 6 

DK-1057 København K 

 

T +45 7226 9000 

F +45 7226 9001 

M sum@sum.dk  

W sum.dk  

 

 

Dato: 11-06-2021 

Enhed: DAICY 

Sagsbeh.: DEPCRS 

Sagsnr.: 2107434 

Dok. nr.: 1782739 

 

Retsudvalget 2020-21
REU Alm.del - foreløbigt svar på spørgsmål 909

Offentligt

mailto:sum@sum.dk
http://sum.dk/

